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Onderwerp Zwembad De Stok

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder Wethouder Verbraak

Schriftelijke vraag

De zomer staat voor de deur en wat is er nu lekkerder dan een heerlijke duik nemen in het
zwembad. Het is wel prettig dat atles dan goed geregeld is.

Begin aprit 2018 zette een kapotte waterleiding de machinekamer van zwembad De Stok
onder water. Het gevotg was dat het zwembad een behoortijke tijd dicht was. De
gemeente is eigenaar van het zwembad maar heeft de exploitatie en het voltedige
onderhoud van de accommodatie aanbesteed en gegund aan Sportfondsen. Toch heeft de
gemeente nog enkete verptichtingen.

Uit de aanbestedingsleidraad:
De beschikbaarstelling van Zwembad De Stok aan de exploitant vindt plaats op basís van
huur en verhuur. De gemeente Roosendaal treedt op als eigenaor en verhuurder van de
accommodatie.

De gemeente Roosendaal wenst het volledíge onderhoud van de accommodatie, de
gebouwgebonden ínstallaties, vaste inrichtingen, het terrein en de terreinínrichting (voor
kadastrale begrenzing zíe bijlage 1a) ook de risicodrogend uít te laten voeren door de
exploitant. De exploitant wordt hierbij verplícht er zorg voor te dragen dat de
accommodatie gedurende de volledíge exploítatíeperíode voldoet aan conditiescore 3
("redelijk") volgens NEN 2767. De gemeente Roosendaal wijst een ter zake kundig bureau
aan om iedere twee jaar de condítiescore van de accommodatie door middel von een
inspectie vast te stellen en hier een rapportoge over uit te brengen. De eerste
vaststelling víndt plaats twee jaar na aanvang van de contractperíode. lndien de
accommodatîe niet volledig aan de hiervoor genoemde conditiescore voldoet díent de
exploitant er zorg voor te dragen dat bij de volgende inspectìe weer sprake ís van de
minímale conditíescore 3.

Naast de technische zaken is de beteving van een bezoek aan de Stok door onze bewoners
van groot betang. ln de exptoitatieovereenkomst staat dat de exptoitatie van het zwembad
op stagvaardige en marktgerichte wijze gestatte wordt gegeven (...) in termen van een
ktant- en servicegerichte aanpak.



Op de website van De Stok staat een gemiddetde beoordeting van 4,6 (datum 28-4-2018)
op een schaal van 10. Stechts 40% beveett de Stok aan bij anderen. Een score die ruimte
biedt voor verbetering.

De VLP heeft de votgende vragen:

1. Heeft u a[ een ter zake kundig bureau opdracht gegeven om het complex de Stok te
inspecteren? 7o ja wetke bureau heeft deze opdracht gekregen en met wetke motivatie
is tot deze keus gekomen? Zo nee, wanneer bent u voornemens dit te gaan doen en
wetke gunningscriteria gaat u hanteren?

2. Wanneer vindt de eerste inspectie ptaats/heeft ptaatsgevonden en kunt u de raad
informeren over de uitkomst van de bevindingen?

3. Een kapotte waterleiding voldoet per definitie niet aan de conditiescore 3 volgens de
NEN 27ó7 norm. Hoe heeft u de exptoitant aangesproken op zijn verplichtingen?

4. Vindt u het betangrijk dat zwembad De Stok gewaardeerd wordt door onze bewoners?
7o ja, wat gaat u er doen om de score van de beoordetingen om hoog te krijgen? Zo
nee, waarom niet?

5. Hoe ontwikkelen zich de prijzen voor bezoekers en gebruikers van De Stok? Wetke
afspraken zijn gemaakt bij de aanbesteding over de tarieven voor bezoekers en voor
verenigingen?

6. Hoeveel medewerkers waren er in dienst van zwembad De Stok op het moment van
gunning van beheer en exploitatie? Hoeveel van deze medewerkers werken er nu nog
bij de Stok voor minimaal hetzetfde aantal uren ats voorheen?

7. Hoeveet bedroegen de eenmatige kosten die verband hietden met het reorganisatiepl,an
en voor rekening van de gemeente kwamen?

8. Hoe ontwikketde de exploitatiebijdrage zich over de afgetopen jaren en wat is de
verwachting voor de toekomst?

9. Hoe vaak is er periodiek overteg gevoerd tussen de exploitant en de gemeente?
10. Hoeveel aangiftes van schade en/of diefstat zijn er gedaan bij de potitie?

Jos Heeren
Fractie VLP
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Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

Nee. Wij zijn voornemens medio dit jaar de reguliere tweejaarlijkse inspectie uit te voeren.
De aanbesteding van het bureau gebeurt conform het inkoopbeleid enkelvoudig
onderhands. Er zijn geen gunningscriteria van toepassing. Selectie van het bureau gebeurt

op basis van ervaringen van zowel onze eigen organisatie als ook op basis van referenties.
lnspectie vindt plaats nadat gebreken en schade zijn hersteld. De verwachting is dat dat
medio dit jaar het geval is. De Raad wordt geïnformeerd over de uitkomsten van de

inspectie.

De exploitant heeft conform zijn verplichtingen gehandeld en het gebrek hersteld. Er was
geen sprake van een kapotte waterleiding. De overstroming is ontstaan door een niet goed

functionerende vlotter in een breektank.
Ja. De exploitant houdt eenmaal per twee jaar een representatief
klanttevredenheidsonderzoek onder de gebruikers van de accommodatie. Daar waar de

klanttevredenheid op onderdelen onvoldoende scoort, wordt door de Exploitant een plan

van aanpak met verbetermaatregelen opgesteld.

Bij de overdracht aan de Exploitant zijn de entreegelden aangepast van € 6,00 naar € 4,80
per persoon. Daarna zijn de tarieven jaarlijks met de indexering verhoogd.
ln 20L5 waren er gemiddeld 25 medewerkers in dienst bij Zwembad de Stok exploitatie b.v.

in exploitatie. Er zijn nu 44 medewerkers in dienst bij de exploitant. D¡t staat gelijk aan 13

fte. Tijdens het buitenseizoen wordt het team vaste medewerkers aangevuld met
hulpkrachten voor horeca en toezicht werkzaamheden.
ln de jaarrekening 2015 van Zwembad de Stok exploitatie b.v. in liquidatie is een incidentele
last opgenomen van circa € 340.000,- onder de post Lonen en salarissen (inclusief sociale

lasten en pensioenlasten). Die extra kosten houden verband met het flankerend beleid dat is
gevoerd om de personeelsformatie op het afgesproken niveau te brengen dat is afgesproken

met de nieuwe exploitant.
De exploitatiebijdrage wordt jaarlijks geindexeerd met door het CBS vastgestelde

indexcijfers.

Er is 7 keer regulier overleg gevoerd tussen de exploitant en de gemeente.

De huidige exploitant heeft L keer een aangifte gedaan voor schade.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Hans Verbraak,

Wethouder Toerisme
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